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L i s t o p a d

5. 11. 1998

Z jednání 6. schůze výboru  omluveni:



-  -

 posl.  Kostruhun, Svobodová

Jednání řídil předseda výboru poslanec Mareš

Přítomni dle prezenční listiny

Hlasování probíhá hlasovacím zařízením

k bodu 1. – Praha – Evropské město kultury roku 2000
Bod odůvodnili  min. Dostál,  nám. Novák a řed. spol.  Praha 2000 M. Prokop, kteří
předložili  písemné materiály, jež jsou přílohou tohoto zápisu, zpravodajskou zprávu
přednesl posl. Talíř
Rozprava:
- min. Dostál – požádal poslance, aby z kapitoly VPS vyčlenili částku 177 mil. na tuto
akci
- posl. Talíř – požaduje doplnění předloženého materiálu o kvantifikaci a rozčlenění pro
lepší argumentaci v klubech
- min. Dostál – nejde o posílení rozpočtu MK, ale o jiné akce Prahy
- posl. Talíř – bude nutné ošetřit financování uvnitř
- nám. Novák – nejde pouze o památky, ale i o galerie, muzea, semináře, zahrady
apod.
- posl. Klanica – projekt je velmi dobře připraven a promyšlen, podporuje uvolnění
financí a doporučuje přijmout usnesení deklarující podporu
-  řed.  Prokop  –  všechny  náklady  nejsou  specifikovány,  protože  ještě  není  hotov
kompletní výběr, bude provedena podstatná redukce
-  předs.  Mareš – pro podporu v klubech by naopak uvítal  širší  materiál,  aby bylo
možno ukázat  kolik vlastně bylo projektů a jaké je snížení, že jde opravdu o ty nejlepší
- posl. Kučera – bude problém přesvědčit ostatní poslance, požaduje hodně podkladů
a podrobnější zdůvodnění
- posl. Ježek – obává se, že podpora poslanců pro Prahu nebude příliš velká
- posl. Rozehnal – lze tento projekt zastavit?
- předs. Mareš – seznámil poslance s usnesením č. 109 partnerského výboru Senátu
(je v příloze tohoto zápisu)
- posl. Brtnický – upozornil na efektivní využití finančních prostředků
-  posl.  Bubník  –  v roce  2000  bude  všesokolský  slet,  bude  třeba  opravit  stadion,
doporučuje šetřit
- řed. Prokop – slet je také součástí projektu
- posl. Talíř – navrhl usnesení č. 31 – 8. hlas. – 13 pro

Na závěr  bylo dohodnuto,  že poslanci  do konce týdne obdrží doplnění,  aby mohli
jednat v poslaneckých klubech.
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        Radim  T u r e k   v. r.                                                  Petr  M a r e š   v.  r.
   ověřovatel            předseda

 výboru pro vědu, vzdělání,                     výboru pro vědu, vzdělání, 
kulturu, mládež a tělovýchovu                          kulturu, mládež a tělovýchovu
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